
 
 

 
 

 

Referat fra bestyrelsesmøde  
 

Hvornår: Onsdag d. 4. februar 2015 
 

 

Tilstede: Inge Godsk, Chanette Aalund, Jette Bjerg, Micky Littau, Tina Henriksen 

Dagsorden: 

1. Underskrift af referat fra sidste møde 

a. Ingen kommentarer 

2. Nyt fra formanden 

a. En klub har ansøgt om distriktsskifte fra Distrikt 7 til Distrikt 10. DRF har 

fremsendt en formular, som begge distriktsformænd skal underskrive 

ved accept. Vi mener, det er et forkert signal, hvis en klub får lov at 

skifte, og vi underskriver ikke formularen. 

b. Chanette tager til Formandsmøde d. 14. februar.  

3. Nyt fra kassereren 

a. Gennemgang af regnskabet inden revision. For første gang i 3 år 

kommer D7 ud med et overskud. Revision foretages medio februar. 

b. Med overskud for 2014 og forventet overskud i 2015, diskuterede vi om 

D7 skal være en pengekasse eller vi bør investere i noget til glæde for 

klubberne? Evt. noget til dressuren (tastesystem) og / eller et nyt 

tidtagningsanlæg? 

4. Nyt fra breddeudvalget 

a. Der er møde på lørdag d. 7. februar 

5. Nyt fra kursusudvalget 

a. Klar Parat Start planlagt 30. april 

b. DRF Event udskudt – vi afventer det nye system før vi arrangerer kursus 

6. Nyt fra IT-udvalget 

a. Intet nyt 

7. Nyt fra sportsudvalget 



 
 

 
 

a. To stævnekoordinerende møder afviklet. God stemning på begge 

møder.  

b. Tina har forespurgt DRF: To starter i springklasser metode B0 er stadig 

tilladt, selvom det er faldet ud af reglementet. 

8. Planlægning af Generalforsamling 

a. Forslag til dirigent: Charlotte Gierahn 

b. Bestyrelsens beretning ved Inge. Vi sender noter til Inge 

c. Kontingent: Vi foreslår uændret 

9. Eventuelt 

a. Intet nyt 

 

 


